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1 35.2017 
Jarosław 
Kosmala 

20 
października 

2017 r. 

Interpelacja 
pisemna 

dot. zawieszenia budowy pływalni- 

załącznik nr 1. 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

20 października 
2017 r. 

 
3 listopada  

2017 r. 

2 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 2. 

2 36.2017 
Jarosław 
Kosmala 

20 
października 

2017 r 

Interpelacja 
pisemna 

dot. udrożnienia rowu na działkach 

ul. Rypułtowicka 82- załącznik 

nr 3. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

20 października 
2017 r. 

 
3 listopada  

2017 r. 

3 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 4. 

3 37.2017 
Łukasz 
Stencel 

26 
października 

2017 r. 

Dot. udzielania 
odpowiedzi na 

interpelacje  
i zapytania 

z poprzednich 
sesji 

Radny Łukasz Stencel nawiązał do 

odpowiedzi jaką uzyskał na 

interpelację dot. znaku zakazu 

zatrzymywania B-36 na 

skrzyżowaniu ul. Wileńskiej i ul. 

Śniadeckiego. W odpowiedzi 

widnieje zapis: „Znaki te znajdują 

się w przepisowej odległości od 

skrzyżowania i przejścia dla 

pieszych”. W ocenie radnego, który 

nie kwestionuje przepisowego 

ustawienia znaków, nie spełniają 

one swojej roli. Strefa zakazu 

zatrzymywania jest krótka. Z uwagi 

na ograniczoną widoczność nie 

można bezpiecznie wyjechać z ul. 

Śniadeckiego. Po wniosku radnego 

Stencla, pod koniec ubiegłego 

roku, znak B-36 został ustawiony w 

dalszej odległości od 

skrzyżowania, jednak po jakimś 

czasie został przeniesiony bliżej. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r. 

 

28 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 5. 
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Obecnie ta odległość wynosi 

ok. 10 metrów od przejścia dla 

pieszych. Zaraz za znakiem 

zatrzymują się busy, które 

ograniczają widoczność przy 

wyjeździe z ul. Śniadeckiego w 

prawo. Widoczność ograniczona 

jest również na przejściu dla 

pieszych, zarówno dla pieszych 

wchodzących na jezdnię, jak 

i kierowców nadjeżdżających od ul. 

Wiejskiej. Radny wyraził zdanie, że 

przesunięcie znaku 

o kilkanaście metrów rozwiązałoby 

powstały problem i znacznie 

zwiększyło bezpieczeństwo 

wyjazdu. Problem poruszany jest 

również przez mieszkańców na 

portalach społecznościowych. 

Radny poprosił o ponowną analizę 

sytuacji. 

4 37.2017 
Robert 

Rządziński 

26 
października 

2017 r. 

Dot. udzielania 
odpowiedzi na 

interpelacje  
i zapytania 

z poprzednich 
sesji 

Nawiązał do otrzymanej 

odpowiedzi dot. wymalowania 

znaków poziomych na drodze 

powiatowej 3301E. Z uzyskanej 

odpowiedzi wynika, że obręb 

skrzyżowania drogi powiatowej 

3301E z drogą wojewódzką nr 710 

jest terenem pozostającym w 

Zarządzie Dróg Wojewódzkich. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 
października 

2017 r. 

26 
października 

2017 r. 

Starosta zadeklarował, że Wydział Dróg 

i Mostów wesprze interwencję radnego 

i wystosuje pismo do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. 
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„Czy mam interweniować przez 

Pana Przewodniczącego 

w Zarządzie Dróg Wojewódzkich, 

czy Powiat jest w stanie 

wymalować to przejście dla 

pieszych?” 

5 37.2017 
Włodzimierz 

Stanek 

26 
października 

2017 r. 

Dot. udzielania 
odpowiedzi na 

interpelacje  
i zapytania 

z poprzednich 
sesji 

Radny Włodzimierz Stanek 

nawiązał do swojej interpelacji dot. 

montażu barier ochronnych przy 

rowach odwadniających wzdłuż ul. 

20 stycznia, których głębokość 

osiąga nawet 1,5 m. Radny w 

okresie między sesjami złożył 

pismo do Wydziału Dróg 

i Mostów z podpisami kilku 

mieszkańców ze wskazaniem 

numerów posesji, przy których te 

rowy się znajdują. Z uwagi na to, 

że odpowiedź udzielona przez 

Starostę i Wydział Dróg 

i Mostów nieco się różni, poprosił 

Starostę o doprecyzowanie 

uzyskanej odpowiedzi. „Która 

odpowiedź mam uznać za 

ostateczną i wiążącą, którą mam 

przekazać mieszkańcom?” 

 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r. 

 

28 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 6. 
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  6 37.2017 
Arkadiusz 

Jaksa 

26 
października 

2017 r. 
 

dot. oczyszczania chodników z liści 

– czy oczyszczanie odbywa się 

według harmonogramu, czy 

interwencyjnie? Radny zwrócił 

uwagę na odcinek ul. Nawrockiego 

przy przychodni zdrowia. Na 

terenie szpitala jest bardzo duże 

zadrzewienie, na chodniku 

zalegają liście. Poprosił o 

priorytetowe potraktowanie tego 

odcinka, ponieważ po chodniku 

poruszają się osoby starsze, idące 

do przychodni. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

26 
października 

2017 r. 
 

28 
Listopada 

2017 r. 
 

dot. oczyszczania chodników – prace 

wykonywane są interwencyjnie. Chodnik przy 

ul. Nawrockiego zostanie oczyszczony z liści. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 7. 

7 37.2017 
Arkadiusz 

Jaksa 

26 
października 

2017 r 
 

dot. skrzyżowania z sygnalizacją 

świetlną na ul. Grota Roweckiego i 

ul. Nawrockiego - w momencie 

kiedy pojawia się zielone światło 

dla jednego kierunku, natychmiast 

zmienia się zielone światło dla 

drugiego kierunku, szczególnie 

jadąc ul. Nawrockiego od 

Carrefoura. Kierowcy skręcający w 

lewo w ul. Grota Roweckiego nie 

mają możliwości opuszczenia 

skrzyżowania, ponieważ, kiedy 

zatrzymują się jadący od ul. 

Warszawskiej, natychmiast ruszają 

kierowcy od ul. Grota Roweckiego. 

Nie ma możliwości opuszczenia 

 
 
 
 
 
 
 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

 
 
 
 
 
 
 
 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

 
 
 
 
 
 
 

26 
października 

2017 r. 

 
 

28 
listopada 
2017 r. 

 
 
 
 
 
 
 
temat zostanie przeanalizowany. 
 
 
 
Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 7. 
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skrzyżowania na lewoskręcie. Brak 

jest odpowiedniej przerwy. Radny 

poprosił o przyjrzenie się 

ustawieniu sygnalizacji świetlnej. 

8 37.2017 
Włodzimierz 

Stanek 

26 
października 

2017 r 
 

zwrócił się do Zarządu z 

interpelacją w sprawie możliwości 

utworzenia strefy kibica z uwagi na 

zbliżające się Mistrzostwami 

Świata w piłce nożnej. Taką 

interpelację składał również radny 

miejski – Rafał Madaj. Strefy kibica 

organizuje kilka miast w 

województwie łódzkim, m.in. 

Sieradz i Aleksandrów Łódzki. 

Prezydent Pabianic, który rozważa 

utworzenie takiej strefy. 

Wystosował pismo do TVP z 

pytaniem o koszty. Jest to ok. 50 

zł. na licencję. Radny Stanek 

zaproponował aby Powiat i Miasto 

wspólnie zorganizowały strefę 

kibica. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

29 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 8. 

9 37.2017 
Włodzimierz 

Stanek 

26 
października 

2017 r 
 

dot. ruchu foodsharing - „dzielenie 

się jedzeniem”. Jest to zjawisko 

nowe, sprzed 3 lat, które 

przywędrowało do Polski z 

Niemiec. Funkcjonuje w ok. 30 

miastach w Polsce, m.in. w 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

29 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 8. 
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Warszawie, Łodzi, Bydgoszczy i 

Toruniu. Foodsharing polega na 

tym, że w miejscu publicznym 

ustawia się przemysłowa lodówkę i 

każdy kto ma nadmiar żywności, 

może ją tam umieścić. Odbiorcami 

są osoby potrzebujące. Koszt 

zakupu lodówki przemysłowej to 

ok. 5-6 tys. zł., do tego należy 

doliczyć koszt zużycia prądu. W 

Pabianicach działa wiele klubów 

wolontariatu, które zbierają 

żywność m.in. Caritas, czy PCK. 

Są to jednak akcje organizowane 

okazjonalnie. Z informacji 

przekazanych przez przedstawicieli 

różnych środowisk 

wspomagających osoby biedne i 

bezdomne wynika, że istnieje 

potrzeba częstszego wsparcia. 

10 37.2017 
Włodzimierz 

Stanek 

26 
października 

2017 r 
 

dot. zakupu policyjnego radiowozu 

– na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku 

zastępca komendanta policji 

poinformował, że jedyny pojazd 

policyjny wyposażony w 

wideorejestrator uległ awarii. 

Naprawa prawdopodobnie nie 

będzie możliwa. Radny 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

29 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 8. 
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zainterpelował, aby w 2018 roku 

zaplanować środki finansowe na 

wsparcie policji w zakupie 

radiowozu wyposażonego w 

wideorejestrator. 

11 37.2017 
Włodzimierz 

Stanek 

26 
października 

2017 r 
 

dot. ul. Nowowolskiej w 

Pabianicach – w 2009 r. Miasto 

sprzedało działkę (dawna 

„żwirownia”) prywatnej firmie, która 

miała zrekultywować ten teren. Na 

chwilę obecną na działce 

składowane są odpady, często 

niebezpieczne, azbestowe. 

Mieszkańcy narzekają na pył, 

nieprzyjemny zapach, hałas jaki 

powodują jeżdżące ulicą 

ciężarówki. Jak wynika z relacji 

radnego, elewacje domów, płoty, 

samochody mieszkańców są 

brudne, latem pojawia się 

wszechobecny, nieprzyjemny 

zapach. Ponadto jak twierdzą 

mieszkańcy, z uwagi na 

składowanie niebezpiecznych 

odpadów, istnieje 

niebezpieczeństwo skażenia wód 

gruntowych. Powiat podejmował 

działania, Wydział Ochrony 

Środowiska nakładał kary na firmę. 

Członek 
Zarządu  

Irena Grenda 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

29 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 9. 
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„Na jakim to jest etapie i w jaki 

sposób możemy pomóc 

mieszkańcom tej ulicy?” 

Mieszkańcy utworzyli komitet, 

którego przedstawiciel miał być 

obecny na dzisiejszej sesji, jednak 

nie pojawił się z powodów 

osobistych.  

12 37.2017 
 Łukasz 
Stencel 

26 
października 

2017 r 
 

dot. sygnalizacji świetlnej na 

skrzyżowaniu ul. Grota 

Roweckiego i ul. Nawrockiego – 

poparł interpelację złożoną przez 

radnego A. Jaksę. Poprosił o 

przyjrzenie się działaniu 

sygnalizacji świetlnej. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

28 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 5. 

13 37.2017 
Łukasz 
Stencel 

26 
października 

2017 r 
 

dot. dofinansowania wyjazdów 

szkół na wojewódzkie zawody 

sportowe. W tym roku szkolnym 

odbyły się już dwa półfinały 

wojewódzkie w lekkiej atletyce, w 

których brały udział II Liceum 

Ogólnokształcące i Zespół Szkół nr 

2. Czy szkoły złożyły pisma, 

wnioski z prośbą o dofinansowanie 

i czy zostało ono udzielone? 

 

Członek 
Zarządu 

Gabriela Wenne 
- Błażyńska 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

26 
października 

2017 r. 

żadna szkoła nie złożyła wniosku o 
dofinansowanie do wyjazdów na zawody. 
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14  37.2017 
Waldemar 
Flajszer 

26 
października 

2017 r 
 

zawnioskował o przystąpienie w 

przyszłości do konkursu 

organizowanego przez Urząd 

Marszałkowski dot. systemu 

transmisji online obrad Rady 

Powiatu. Radny interpeluje o 

prowadzenie sesji online już od 

wielu lat. Miasto Pabianice wygrało 

taki konkurs.  

Sekretarz 
Powiatu 
Jacek 

Barasiński 

 
 
26 października 

2017 r 
 

30 listopada 
2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 10. 

15 37.2017 
Waldemar 
Flajszer 

26 
października 

2017 r 
 

dot. remontu DPS-u – „Na jakim 

etapie prac jesteśmy? Czy remont 

ma wpływ na przyjmowanie ludzi? 

Czy przyjmowanie osób do DPS-u 

jest zagrożone?” 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

15 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 11. 

16 37.2017 
Waldemar 
Flajszer 

26 
października 

2017 r 
 

dot. Karty Polaka – PCPR-y z 

całego kraju otrzymują środki na 

przyjmowanie rodaków zza 

wschodniej granicy, szczególnie z 

Ukrainy, ale również z 

Kazachstanu. Czy na terenie 

Powiatu Pabianickiego ktoś 

skorzystał z Karty Polaka? Czy 

wpłynęły jakieś wnioski? Jak to się 

odbywa? Czy są już dane na ten 

temat? 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

15 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 11. 

17 37.2017 
Waldemar 
Flajszer 

26 
października 

2017 r 
 

„Czy nie ma zagrożenia blokady 

DPS-u z powodów finansowych, 

zarobków pielęgniarek? Czy 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

15 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 11. 
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Starosta przewiduje regulacje 

płacowe dla pielęgniarek?” 

2017 r. 

18 37.2017 
Waldemar 
Flajszer 

26 
października 

2017 r 
 

dot. standardów w placówkach 

opiekuńczo-wychowawczych w 

Porszewicach i na ul. Sejmowej – 

„Czy na dzień dzisiejszy mamy 

standard, czy przekraczamy 

liczby? Czy utrzymujemy 

standard?” 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

15 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 11. 

19 37.2017 
Waldemar 
Flajszer 

26 
października 

2017 r 
 

czy przewidziane są nagrody dla 

szefów jednostek i urzędników? 

Jeśli tak, jakie to będą kwoty? 

Sekretarz 
Powiatu 
Jacek 

Barasiński 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 10. 

20 37.2017 
Waldemar 
Flajszer 

26 
października 

2017 r 
 

poprosił o dokonanie przeglądu i 

poprawę oznakowania poziomego 

szczególnie przy szkołach 

powiatowych i miejscach 

szczególnie uczęszczanych przez 

ludzi. Obecnie przejścia dla 

pieszych są zabrudzone, w 

niektórych miejscach niewidoczne 

po zmroku.  

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

28 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 12. 
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21 37.2017 
Waldemar 
Flajszer 

26 
października 

2017 r 
 

„Czy posiadamy analizę 

niebezpiecznych, na chwilę 

obecną, miejsc na drogach 

powiatowych?”. Jakie wnioski z niej 

wynikają? Ile jest takich miejsc? 

Gdzie są te miejsca? Jakie 

działania prewencyjne 

podejmowane są w tym temacie? 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

28 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 12. 

22 37.2017 
Waldemar 
Flajszer 

26 
października 

2017 r 
 

zawnioskował o zabezpieczenie 

środków w budżecie Powiatu 

Pabianickiego na 2018 r. na 

budowę chodnika przy drodze 

3314E. Pan Henryk Gajda - Wójt 

Gminy Pabianice zapewnił o 50 % 

dofinansowaniu budowy chodnika 

w pasie drogi powiatowej 3314E 

od skrętu drogi krajowej 71 do 

miejscowości Prusinowice. Czy 

stan prawny gruntów wzdłuż tej 

drogi jest uregulowany? Czy 

budowa chodnika jest możliwa pod 

względem formalnym? Czy nie ma 

przeciwskazań do partnerstwa 

gminno-powiatowego? 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

28 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 12. 

 23 37.2017 
Waldemar 
Flajszer 

26 
października 

2017 r 
 

dot. zalewania pól znajdujących się 

przy drodze powiatowej 3314E – 

poparł wystąpienie radnego A. 

Jaksy na Komisji Infrastruktury 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

28 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 12. 
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Technicznej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa. Zawnioskował o 

wykopanie rowu, który spowoduje 

automatyczne wysuszanie 

zalanych pól przy drodze 3314E. 

Mowa jest o pasie drogi na odcinku 

od posesji nr 28 do nr 31B. 

24 37.2017 
Waldemar 
Flajszer 

26 
października 

2017 r 
 

dot. obchodów 100 –lecia 

odzyskania przez Polskę 

niepodległości – zawnioskował 

o powołanie komitetu miejsko – 

powiatowego, w którego skład 

wejdą: starosta, prezydent, 

burmistrz i wójtowie gmin. Radny 

wyraził wolę podniesienia rangi 

uroczystości z okazji setnej 

rocznicy, poprzez występy grup 

rekonstrukcyjnych, akademie, 

kompanię honorową, orkiestrę. 

Zwrócił się o zabezpieczenie 

środków na ten cel w budżecie 

Powiatu Pabianickiego.  

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

26 
października 

2017 r 
 

dot. obchodów setnej rocznicy odzyskania 

niepodległości – poczyniono pewne ustalenia 

z p. Grzegorzem Mackiewiczem - 

Prezydentem Pabianic odnośnie obchodów 

100 – lecia odzyskania niepodległości. 

„Chcemy aby komitet honorowy został 

utworzony z przedstawicieli różnych 

organizacji. Myślę, że za jakiś czas będziemy 

mogli ogłosić jego powstanie i zaproponować 

tym osobom udział w komitecie”. 

 

25 37.2017 
Arkadiusz 

Jaksa 

26 
października 

2017 r 
 

dot. zalewania pól znajdujących się 

przy drodze powiatowej 3314E – 

gdyby nie było drogi powiatowej, 

wówczas woda z pola odpływałaby 

zgodnie z nachyleniem terenu. 

Aktualnie droga hamuje odpływ 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

28 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 7. 
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wody, nie ma przy niej rowów, 

będących naturalnym elementem, 

który powinien znaleźć się wzdłuż 

drogi. Nie będzie  

satysfakcjonującą odpowiedź 

Naczelnik Wydziału Dróg i Mostów, 

że wspólnie odprowadza się wodę 

do rowów. Poprosił o wskazanie 

możliwości rozwiązania problemu 

mieszkańca zalewanych pól. 

26 37.2017 
Robert 

Rządziński  

26 
października 

2017 r 
 

dot. nakładów finansowych na 

inwestycje drogowe na terenie 

Powiatu Pabianickiego -  nawiązał 

do interpelacji złożonej przez 

radną Wiolettę Domańską i 

poprosił o przygotowanie ww. 

zestawienia. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

28 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 13. 

27 37.2017 
Robert 

Rządziński 

26 
października 

2017 r 
 

poprosił o zestawienie dochodów 

Powiatu Pabianickiego z tytułu 

podatku PIT i CIT od 2010 r. z 

podziałem na planowane i 

wykonane w danym roku. 

Skarbnik 
Powiatu 
Elżbieta 

Piekielniak 

26 października 
2017 r 

 
30 listopada 

2017 r. 

14 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 14. 
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28 37.2017 
Krzysztof 
Waligórski 

26 
października 

2017 r 
 

dot. poprawy komunikacji między 

Konstantynowem Łódzkim, a 

Pabianicami. Mieszkańcy 

Porszewic i Konstantynowa 

Łódzkiego sygnalizują, że w soboty 

i niedziele komunikacja do 

Pabianic jest utrudniona. Czy jest 

możliwe aby Powiat dofinansował 

kilka kursów w soboty i niedziele? 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

26 października 
2017 r. 

 
30 listopada 

2017 r. 

 
 
 

26 
października 

2017 r. 
 

30 listopada 
2017 r. 

 
 
 
 

dot. poprawy komunikacji między 

Konstantynowem Łódzkim, a Pabianicami – 

„Postaramy się, bo my nie prowadzimy tego 

transportu”.  

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 15. 

 

29 37.2017 
Krzysztof 
Waligórski 

26 
października 

2017 r 
 

dot. niepełnosprawnego 

mieszkańca Konstantynowa 

Łódzkiego, który porusza się na 

wózku inwalidzkim – do 

Konstantynowa Łódzkiego został 

zakupiony specjalny samochód do 

przewozu osób 

niepełnosprawnych. „Sądziłem, że 

ta osoba będzie mogła korzystać z 

samochodu”. Jednak z informacji 

jaką otrzymał radny wynika, że 

został on zakupiony na potrzeby 

dzieci przedszkolnych, co wyłącza 

możliwość korzystania z tego 

środka transportu przez 

mieszkańca Konstantynowa. Czy 

istnieje możliwość, aby przedstawił 

on swój problem podczas obrad 

sesji? 

 
 
 

Członek 
Zarządu 
Powiatu  

Irena Grenda 
 

 
Przewodniczący 
Rady Powiatu 
Pabianickiego 

Florian  
Wlaźlak 

 
26 października 

2017 r 
 

30 listopada 
2017 r. 

26 
października 

2017 r. 

do PFRON zostało skierowane pismo 

odnośnie użytkowania zakupionego do 

Konstantynowa Łódzkiego samochodu. Z 

odpowiedzi, która została wysłana również 

Gminie Konstantynów, jak i 

niepełnosprawnemu mieszkańcowi wynika, 

że w pierwszej kolejności samochód 

powinien być wykorzystany do celów, do 

jakich został zakupiony. Jeśli nie będzie 

wykorzystany w 100%, wówczas może 

służyć mieszkańcom gminy Konstantynów 

Łódzki, którzy wcześniej zgłoszą taką 

potrzebę. Istotny problem stanowi fakt, że 

samochód nie posiada platformy, która 

ułatwiłaby wjechanie wózkiem inwalidzkim. 

Ponadto należałoby wymontować siedzenia, 

aby wózek mógł się zmieścić. Nie było 

potrzeby montowania platformy, ponieważ 

samochód miał służyć do przewozu dzieci 

przede wszystkim z przedszkoli i szkół 
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Radny Waligórski ponowił pytanie 

odnośnie możliwości zabrania 

głosu przez niepełnosprawnego 

mieszkańca Konstantynowa 

Łódzkiego podczas obrad Sesji 

Rady Powiatu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Radny Arkadiusz Jaksa – jak to 

jest regulowane prawnie? Czy 

samorząd ma obowiązek 

dowożenia takiej osoby do pracy? 

podstawowych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – p. Florian 

Wlaźlak - każdy może zabrać głos i 

przedstawić swój problem na sesji, pod 

warunkiem, że Wysoka Rada wyrazi na to 

zgodę. „Nie wyobrażam sobie żeby Wysoka 

Rada nie udzieliła głosu, zwłaszcza osobie 

niepełnosprawnej”. 

 

Członek Zarządu – p. I. Grenda - problem 

mieszkańca Konstantynowa Łódzkiego 

znany jest od wielu lat. Gmina Konstantynów 

zakupiła samochód do przewozu osób 

niepełnosprawnych, ale on służy do 

przewozu dzieci uczęszczających do 

przedszkoli i szkół. Nie jest on dostosowany 

do przewozu osób poruszających się na 

wózku inwalidzkim. Aby można było takie 

osoby przewozić, należałoby zamontować 

specjalną platformę. Jest to koszt ok. 12 tys. 

zł. Gmina może wyłącznie sporadycznie 

pomóc takiej osobie. Mieszkaniec otrzymał 

odpowiedź od PFRON-u, od Burmistrza 

Konstantynowa Łódzkiego i z PCPR-u. 

 

W ramach likwidacji barier, ale nie ma 

takiego przymusu. Istnieje firma, która 

pomaga w transporcie osób 

niepełnosprawnych za pewną odpłatność. 
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 Gmina udzielała tej osobie takiej pomocy. 

 

30 
 
38.2017 

Wioletta 
Domańska 

26 
października 

2017 r. 

Interpelacja 
pisemna 

dot. nakładów finansowych na 

inwestycje drogowe na drogach 

Powiatu Pabianickiego.- załącznik 

nr 16. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

27 października 
2017 r. 

 
10 listopada 

2017 r. 

9 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 17. 

31 39.2017 
Robert 

Rządziński 

26 
października 

2017 r. 

Interpelacja 
pisemna 

dot. wymalowania znaków 

poziomych za drodze 3301E –

przejście dla pieszych- załącznik 

nr 18. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

27 października 
2017 r. 

 
10 listopada 

2017 r. 

3 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 19. 

32 40.2017 
Robert 

Rządziński 

26 
października 

2017 r. 

Interpelacja 
pisemna 

dot. budżetu Powiatu 

Pabianickiego na 2018 r.-

załącznik nr 20.  

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

27 października 
2017 r. 

 
10 listopada 

2017 r. 

3 listopada 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 21. 

33 41.2017 
Jarosław 
Kosmala 

30 listopada 
2017 r. 

 

Radny Jarosław Kosmala odniósł 

się do pisma pracowników Domu 

Pomocy Społecznej z 

Konstantynowa Łódzkiego. Z treści 

wynikało, że pracownicy planują 

zmianę miejsca pracy, 

przeniesienie się do innych DPS-

ów. Czy sytuacja, która powstała w 

związku z różnicą 

w zarobkach pomiędzy 

pracownikami DPS-u w 

Konstantynowie Łódzkim, a 

pracownikami pabianickich DPS-

ów to problem trwający wiele lat, 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

 

dot. pisma pracowników DPS w 

Konstantynowie Łódzkim. Odbyło się 

spotkanie przedstawicieli każdej grupy 

zawodowej osób pracujących w DPS-ie 

w Konstantynowie Łódzkim, jak również 

przedstawicieli związków zawodowych. 

Ustalono, że z dniem 1 stycznia 2018 r. 

każdy pracownik pomocy społecznej 

otrzymuje 5 % podwyżkę płac oraz 200 zł. 

Ponadto pracownicy od 1 lipca 2017 r. 

otrzymali podwyżki w wysokości 200 zł. 

Zarzut dotyczący zróżnicowania płac 

w obydwu placówkach jest nieuzasadniony. 

Do końca marca każda placówka wg 
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czy tak było od początku? Czym 

spowodowane jest to, że na 

tożsamych stanowiskach w 

Pabianicach i Konstantynowie 

Łódzkim są różnice w zarobkach? 

Ilu pracowników dotyczy ta 

sprawa? Czy Zarząd i Skarbnik 

Powiatu przewidują 

zabezpieczenie środków 

finansowych w budżecie na 2018 

rok w celu zlikwidowania różnic w 

zarobkach? Radny poprosił o 

podjęcie działań zmierzających do 

rozwiązania problemu. 

 

algorytmu ustala koszt utrzymania 

mieszkańca. Na tej podstawie każda 

placówka otrzymuje środki, którymi zarządza 

dyrektor. Każda z placówek ma regulamin 

wynagradzania, który nie zawiera przepisów 

niezgodnych z prawem. W tej chwili między 

pracownikami bezpośrednio stojącymi przy 

łóżku różnica w wynagrodzeniu wynosi 200 

zł. „Nie mamy na to przełożenia”. Kiedyś 

pracownicy DPS 

w Konstantynowie zarabiali dużo więcej. „W 

tej chwili dlaczego tak jest - trudno 

powiedzieć”. Zależy to od stażu i regulaminu 

wynagradzania, który jest inny w DPS w 

Pabianicach i inny w Konstantynowie 

Łódzkim. Zapis regulaminu został 

przedyskutowany przez pracowników, 

zatwierdzony przez związku zawodowe. 

„Odpisałam pracownikom na ten list. Nie 

dostałam jeszcze odpowiedzi. Myślę, 

że znów się spotkamy i będziemy 

rozmawiać”. Nie istnieje niebezpieczeństwo, 

że pracownicy odejdą z DPS w 

Konstantynowie Łódzkim, a podopieczni nie 

będą mieli zapewnionej opieki. Jeśli chodzi o 

ilość pracowników w Konstantynowie 

Łódzkim, w tej grupie znajduje się 16 osób. 
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34  41.2017 
Marek 

Gryglewski 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Dot. punktów nieodpłatnej pomocy 

prawnej – ile osób skorzystało z 

porad prawnych od 2016 r.? Czy w 

2017 r. udzielone było więcej 

porad? Czego najczęściej dotyczą 

sprawy? Prawa cywilnego, 

karnego? 

 

Sekretarz 
Powiatu 
Jacek 

Barasiński 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

Sekretarz Powiatu – w 2016 r. udzielonych 
było ponad 2200 porad w skali powiatu. 
Tegoroczna tendencja jest zwyżkowa – może 
to być kilkaset porad więcej. 
 
Co kwartał do Wojewody Łódzkiego 
przekazywana jest ankieta opracowana 
przez Ministerstwo Sprawiedliwości, w której 
sprawy są pogrupowane na prawo cywilne, 
spadkowe itd. „Jeżeli materiały są potrzebne, 
mamy kwartalną charakterystykę z 2016 r., 
obecnie też jest prowadzona”. 
 
Odpowiedź została udzielona również 
w formie pisemnej. 

  35 41.2017 
Łukasz 
Stencel 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Dot. systemu CEPiK – czy problem 

z funkcjonowaniem programu 

wystąpił w pabianickim Starostwie? 

„Czy sobie z tym poradziliśmy? 

Czy jest to bardzo uciążliwe dla 

pracy i funkcjonowania Wydziału 

Komunikacji i Transportu?” 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

 

problemy wystąpiły w pierwszym tygodniu 

funkcjonowania, wówczas nie było żadnej 

możliwości korzystania z programu. W 

drugim tygodniu często zdarzały się 

przypadki, że pracownicy wydziału nie mogli 

z niego skorzystać. Zmiany dotyczą 

wszystkich problemów wskazanych przez 

radnego Waldemara Flajszera. Do chwili 

obecnej są problemy z funkcjonowaniem 

CEPiK. 

36 41.2017 
Łukasz 
Stencel 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Dot. subwencji oświatowej – czy 

Ministerstwo przedstawiło 

uzasadnienie dotyczące rażąco 

niskiej subwencji oświatowej na 

przyszły rok dla szkół 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

 

kwota subwencji to 22.086.409 zł. W dniu 
25 października po dokładnych wyliczeniach 
Wydział wysłał pismo do Ministra Rozwoju 
Finansów Departamentu Współpracy z 
samorządem terytorialnym w sprawie 
wyjaśnienia dlaczego subwencja została 
obniżona o kwotę 1.142.584 zł. Do dnia 
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powiatowych? dzisiejszego Wydział nie otrzymał 
odpowiedzi na pismo. 

37 41.2017 
Łukasz 
Stencel 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Dot. zatoczki przy ul. Wiejskiej – 

jadąc ul. Wiejską od strony ul. 

Łaskiej po prawej stronie jest 

przystanek autobusowy, za nim 

znajduje się zatoczka, w której 

kierowcy parkują pojazdy. 

Mieszkańcy zgłaszają problem 

zalegających tam liści, błoto. 

Radny zwrócił się z prośbą o 

oczyszczenie zatoczki. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

Zatoczka zostanie posprzątana. 

38 41.2017 
Łukasz 
Stencel 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Dot. oświetlenia przejść dla 

pieszych – zawnioskował o 

dokonanie analizy dróg i miejsc na 

drogach powiatowych, gdzie 

mogłoby powstać takie oświetlenie. 

Zaciemnione przejścia dla 

pieszych znajdują się m.in. na ul. 

Orlej – róg ul. Konopnickiej, na 

ul. Nawrockiego i 20-go Stycznia. 

Na przejściach jest duże natężenie 

ruchu, a po zmroku jest tam 

niebezpiecznie. Radny poddał pod 

analizę możliwość zamontowania 

oświetlenia również w innych 

miejscach. 

 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

20 grudnia 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 22. 
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 39 41.2017 
Wioletta 

Domańska 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Zwróciła się do Zarządu z prośbą o 
przeanalizowanie możliwości 
wymalowania pasów na drodze 
powiatowej w Ksawerowie na ul. 
Szkolnej. Miejsce to znajduje się 
przy istniejącym ośrodku 
charytatywnym, w kierunku szkoły 
na Widzewie. Na całej odległości 
nie ma żadnych pasów. Brak jest 
też chodnika po stronie ośrodka. 
Znajduje się tam również punkt 
gastronomiczny, gdzie często 
odbywają się koncerty, pokazy i 
inne imprezy. Jest możliwość 
przejścia, przepust, ale brakuje 
pasów. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

20 grudnia 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 23. 

40 41.2017 
Arkadiusz 

Jaksa 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Nawiązał do odpowiedzi na 

interpelację dotyczącą regulacji 

sygnalizacji świetlnej na ul. Grota 

Roweckiego i Nawrockiego. Z 

odpowiedzi wynika, że obecny 

system jest przestarzały i nie ma 

możliwości przestawienia długości 

interwałów. Jaki byłby koszt 

wymiany systemu na bardziej 

nowoczesny? 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

20 grudnia 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 24. 

41 41.2017 
Arkadiusz 

Jaksa 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Odniósł się do odpowiedzi na 

interpelację dotyczącą zalewania 

prywatnych pól znajdujących się 

wzdłuż drogi powiatowej w 

Porszewicach. Radny zacytował 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

20 grudnia 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 24. 
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fragment odpowiedzi: 

„Przeanalizujemy możliwość 

budowy rowu pod kątem 

odwodnienia korpusu drogowego” 

i zapytał: „W jakim terminie 

przeanalizujemy i czy mogę 

spodziewać się odpowiedzi po 

przeanalizowaniu tego tematu?” 

42 41.2017 
Arkadiusz 

Jaksa 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Dot. przebudowy chodnika wzdłuż 

ul. Nawrockiego – w projekcie 

budżetu zawarta jest kontynuacja 

budowy dróg rowerowych wzdłuż 

ul. Grota Roweckiego i ul. 

Nawrockiego. Radny zwrócił się z 

prośbą o uwzględnienie możliwości 

wykonania nasadzeń podczas 

realizacji tej inwestycji drogowej 

przy ul. Nawrockiego. „Z reguły 

stanowi to niewielki procent 

kosztów inwestycji, a efekt jest 

bardzo dobry”. Wyraził zdanie, że 

poprawy estetyki przestrzeni 

brakuje w całym mieście, nie tylko 

przy drogach powiatowych. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

temat zostanie rozważony. Jeżeli będzie taka 

możliwość i zostaną przyznane pieniądze z 

Funduszu Ochrony Środowiska, wówczas 

mogą powstać takie nasadzenia. 

 

43 41.2017 
Arkadiusz 

Jaksa 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Dot. budowy fragmentu drogi 

rowerowej w Piątkowisku – zwrócił 

się z prośbą aby na odcinku 

przynajmniej 100 m. przy wjeździe 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

 
20 grudnia 

2017 r. 

Dot. umieszczenia sierżantów rowerowych 

przy wjeździe i wyjeździe z drogi rowerowej 

w Piątkowisku – „Postaramy się namalować, 

ponieważ jeszcze mamy do wymalowania 
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i wyjeździe z drogi rowerowej 

umieścić „sierżanty rowerowe”. 

„Wyjazd od strony wsi będzie 

następował bezpośrednio na dosyć 

rozbudowane skrzyżowanie. 

Przypomnę, że to nie wymaga 

większych nakładów, dlatego że 

nie ma sierżantów na ul. Grota 

Roweckiego i zimą już nie 

będziemy ich malować”. 

sierżanty na ul. Grota Roweckiego”. 

Radny Arkadiusz Jaksa – zasugerował, aby 

przełożyć malowanie sierżantów na ul. Grota 

Roweckiego na sezon wiosenny. 

Starosta Pabianicki – „W grudniu 

zapowiadają jeszcze temperatury pow. 10 

stopni. Przy takiej temperaturze udałoby się 

je namalować”. 

 
Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 24. 

 44 41.2017 Marek Błoch 
30 

listopada 
2017 r. 

 

Dot. oświetlenia przejścia dla 

pieszych na ul. Grota Roweckiego 

– poinformował, że znajdujące się 

tam lampy są ustawione bokiem do 

przejścia, nie oświetlają go, a 

jedynie oślepiają kierowcę. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

Lampy zostaną sprawdzone. 

45 41.2017 Marek Błoch 
30 

listopada 
2017 r. 

 

Poinformował, że w niedzielę do 

radnego zgłosiła się kobieta, która 

jadąc do kościoła św. 

Maksymiliana Marii Kolbe 

zauważyła osoby leżące na 

przystankach znajdujących się w 

pobliżu kościoła. Wracając osoby 

te leżały w tych samych pozycjach. 

Radny od godz. 9:00 przez 10 

minut próbował dodzwonić się do 

Straży Miejskiej. Następnie 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

Policja posiada swoje procedury. Sugestia 
zostanie przekazana. 
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wykonano telefon na pogotowie 

ratunkowe, gdzie uzyskano 

informację, że „to nie jest ich 

sprawa, muszą mieć pogotowie dla 

stanów awaryjnych”. Wykonano 

również telefon do Komendy Policji 

w Pabianicach, gdzie pracownik 

zasugerował, że należy zadzwonić 

na pogotowie. Taką samą 

informację uzyskano po wykonaniu 

telefonu na nr alarmowy 112. 

Świadek zdarzenia poszła na 

przystanek i na miejscu zastała 

policjantów, którzy poinformowali, 

że osoba jest w takim stanie, że 

ani nie przyjmie jej schronisko, ani 

izba wytrzeźwień. Radny zwrócił 

uwagę na fakt znieczulicy 

społecznej. Poprosił 

o „uczulenie policji żeby działała 

szybciej, żeby nie 3 czy 4 

powiadomienie spowodowało 

wysłanie radiowozu”. Ponadto 

poprosił o współpracę z 

Prezydentem Miasta w temacie 

działań Straży Miejskiej. 

46 41.2017 
Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Minął rok od posiedzenia Komisji 

Infrastruktury Technicznej, 

Ochrony Środowiska 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

30 listopada 
2017 r. 

„Kiedyś mieliśmy zamiar termomodernizować 

budynek WSHE, ale okazało się, że nie 

udźwigniemy tego finansowo. W związku z 
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i Rolnictwa i Komisji Oświaty i 

Wychowania, która odbyła się w 

dawnych budynkach szkoły 

budowlanej i budynkach WSHE. 

Jakie działania podjął Zarząd w 

tym okresie? Co obecnie jest 

przygotowane? Co dalej z tymi 

budynkami? W jakim są stanie 

technicznym? Czy jest szansa na 

pozyskanie środków w celu 

ratowania obiektów, które z roku 

na rok są w coraz gorszym stanie. 

Co zostało zrobione i jakie są 

perspektywy na przyszłość? 

2017 r. powyższym w dalszym ciągu zastanawiamy 

się nad koncepcją jego zagospodarowania”. 

Budynek nie jest w złym stanie technicznym. 

Zlecono wykonanie operatu szacunkowego, 

aby określić wartość nieruchomości i 

rozważyć możliwość sprzedaży, bądź 

oddania jej w najem lub dzierżawę. Aktualnie 

kończy się procedura drugiego przetargu, 

który ma wyłonić wykonawcę kompleksowej 

termomodernizacji budynku przy ul. 

Partyzanckiej. 

47 41.2017 
Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Jaki poziom bezrobocia występuje 

w 2017 r. w powiecie pabianickim? 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

stopa bezrobocia od początku 2017 r. 
wykazuje tendencję malejącą. Wg stanu na 
koniec października stopa bezrobocia w 
powiecie pabianickim kształtuje się na 
poziomie 7,9 %, w województwie łódzkim – 
6,8 %, natomiast w Polsce – 6,6 %. W 
powiecie pabianickim bezrobocie zwykle 
wynosiło powyżej średniej krajowej i 
wojewódzkiej. Obecnie te wartości są 
zbliżone. Istnieje prawdopodobieństwo, że 
ten wskaźnik wzrośnie z uwagi na kończące 
się prace sezonowe np. w budownictwie. 

48 41.2017 
Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Czy zjawisko bezdomność jest 

monitorowane na terenie powiatu, 

Konstantynowa Łódzkiego i 

Pabianic? Czy są i gdzie znajdują 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

w Powiecie funkcjonują m.in. takie instytucje 
udzielające pomocy osobom bezdomnym, 
jak: „Granica”, Towarzystwo Pomocy im. św. 
Brata Alberta, Schronisko dla bezdomnych 
kobiet z dziećmi, Miejskie Centrum Pomocy 
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się miejsca noclegowe dla ludzi z 

terenu powiatu pabianickiego? Czy 

wiadomo jaki będzie los schroniska 

dla bezdomnych na terenie 

miasta? 

Społecznej. Pilotuje to Wydział Zarządzania 
Kryzysowego przy Starostwie Powiatowym. 
Ponadto PCK prowadzi zbiórkę i rozdaje 
potrzebującym odzież. 
W „Granicy” jest 7 wolnych miejsc. W każdej 
placówce Pomocy Społecznej znajduje się 
wykaz instytucji udzielających pomocy. 
Temat schroniska dla bezdomnych nie jest 
nam znany. 

49 41.2017 
Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Dot. Świąt Bożego Narodzenia w 

placówkach opiekuńczo-

wychowawczych 

w Porszewicach i na ul. Sejmowej 

– jak w tym roku będą przebiegały 

święta? Czy dla dzieci są 

przygotowane prezenty? Co 

będzie dla nich zorganizowane? Ile 

dzieci pojedzie do domu?  

Członek 
Zarządu Irena 

Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

Święta będą przebiegały tradycyjnie, tak jak 

w ubiegłych latach. Będzie zorganizowana 

Wigilia, świąteczny obiad, dekorowanie 

choinki, każde dziecko dostanie paczkę 

o wartości ok. 100 zł. W ostatnim tygodniu 

przed Świętami w Porszewicach odbędą się 

jasełka. Nie ma jeszcze informacji na piśmie, 

które dzieci będą mogły wrócić na Święta do 

domu rodzinnego. Jest to decyzja sądu. 

 

50 41.2017 
Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Nawiązał do wypowiedzi radnego 

Ł. Stencla dot. funkcjonowania 

systemu CEPiK 2 – czego dotyczą 

zmiany? Czy tylko bazy danych? 

Do CEPiK miały być na bieżąco 

przekazywane dane o badaniach 

technicznych pojazdów, 

zabezpieczeniach 

na pojeździe, w tym o zajęciu 

przez organ egzekucyjny. Jak to w 

tym momencie funkcjonuje? „Czy 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

problemy wystąpiły w pierwszym tygodniu 
funkcjonowania, wówczas nie było żadnej 
możliwości korzystania z programu. W 
drugim tygodniu często zdarzały się 
przypadki, że pracownicy wydziału nie mogli 
z niego skorzystać. Zmiany dotyczą 
wszystkich problemów wskazanych przez 
radnego Waldemara Flajszera. Do chwili 
obecnej są problemy z funkcjonowaniem 
CEPiK. 



WNIOSKI I INTERPELACJE RADNYCH – REJESTR I ODPOWIEDZI (WYCIĄG IV KWARTAL 2017 ROK) 

 
 

  

L.P. 
ZNAK 

SPRAWY 
BR.0003. 

IMIĘ  
I NAZWISKO 
RADNEGO 

DATA 
WPŁYWU 

RODZAJ 
ZGŁOSZENIA 

TREŚĆ 
INTERPELACJI/ZAPYTANIA 

KOMU 
PRZEKAZANO 

DO 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
PRZEKAZANIA 

DO 
ZAŁATWIENIA 

 
WYZNACZONY 

TERMIN 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
UDZIELENIA 
ODPOWIEDZI 

TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

to już weszło?” Jak funkcjonuje 

CEPiK 2 na terenie powiatu? 

51 41.2017 
Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

„Czy wzorem lat ubiegłych 

włączamy się w akcję Szlachetna 

Paczka? W którym miejscu będzie 

zakończenie tej akcji?” 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

w Biurze Rady znajduje się lista, na którą 

można się wpisać i dokonać wpłaty. Na 

chwilę obecną są trzy rodziny, które oczekują 

na pomoc. 

W zależności od wielkości zebranych 

środków zostanie podjęta decyzja, której 

rodzinie to wsparcie zostanie udzielone. 

Zakończenie akcji będzie prawdopodobnie w 

Zespole Szkół nr 2. 

52 41.2017 
Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Nawiązał do wypowiedzi radnego 

Ł. Stencla i poprosił o wskazanie 

miejsc, które wymagają 

doświetlenia wzorem działań 

podjętych na ul. Grota 

Roweckiego. Zasugerował aby w 

budżecie Powiatu na rok 2018 r. 

rozważyć możliwość doświetlenia 

takich niebezpiecznych miejsc. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

20 grudnia 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 25. 

53 41.2017 
Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Czy jest już druga transza na 

program Aktywny Samorząd? „Czy 

ludzie już otrzymali środki na ten 

program?”. 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

„Do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy 

dodatkowych środków, czekamy na kwotę 

68.000 zł., ale wiemy że dostaniemy te 

pieniądze. Myślę, że wszystkie osoby, które 

oczekują na pieniądze, otrzymają je do 

Świąt”. 
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54 41.2017 
Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Czy w 2017 r. PCPR wytoczyło 

sprawy o alimenty dla dzieci z 

placówek opiekuńczo-

wychowawczych i rodzin 

zastępczych? Ile było takich spraw 

jeśli chodzi o dzieci 

z placówek opiekuńczo-

wychowawczych i rodzin 

zastępczych?  

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

PCPR skierowało do sądu sprawę o alimenty 

dla 25 osób z placówki opiekuńczo – 

wychowawczej i dla 22 osób z rodzin 

zastępczych. Alimenty przyznawane przez 

sąd są minimalne, są to kwoty w granicach 

50-100 zł. Ponadto niektórzy są zwolnieni z 

płacenia alimentów, ponieważ nie pracują 

albo nie chcą łożyć na dzieci. 

55 
 
41.2017 

Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Czy wydawane są nowe 

legitymacje dla osób 

niepełnosprawnych w związku ze 

zmianą druków? 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

legitymacje dot. miejsc parkingowych nie są 
wydawane. Nie ma nowych wzorów, stare 
druki są aktualne. 

56 41.2017 
Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Ile dzieci przyjęto do placówek 

opiekuńczo-wychowawczych w 

2017 r.? 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

W 2017 r. powstało 8 rodzin zastępczych. Do 

placówki opiekuńczo – wychowawczej 

przyjęto 16 dzieci, natomiast do rodzin 

zastępczych – 13 dzieci.  

57 41.2017 
Waldemar 
Flajszer 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Ilu wychowanków usamodzielniło 

się w 2017 r.? 
Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

Z placówki usamodzielniły się 2 osoby, a z 
rodzin zastępczych – 10 osób. 

58 41.2017 
Włodzimierz 

Stanek 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Radny Włodzimierz Stanek 
nawiązał do interpelacji złożonej 
na poprzedniej sesji, która 
dotyczyła foodsharingu, czyli 
dzielenia się żywnością. Z 
odpowiedzi wynika, że sprawa 
została przekazana dyrektorowi 

 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

 
18 grudnia 

2017 r. 

Członek Zarządu – p. Irena Grenda odniosła 

się do tematu „jadłodzielni” 

i zaproponowała, aby radni na terenie 

własnych gmin zorganizowali tego typu 

akcję. Pani Irena Grenda nie posiada 

upoważnienia do tego, aby prowadzić 
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PCPR-u i jest analizowana. 
Poprosił o uszczegółowienie 
odpowiedzi. Co zostało zrobione? 
Jakie działania zostały podjęte? 
Czy kontaktowano się z innym 
miastem, czy powiatem, który to 
realizuje? Jakie są wstępne 
koszty? 

zbiórkę np. przy Gminnym Centrum Pomocy 

Rodzinie w Lutomiersku. Wyraziła zdanie, że 

PCPR nie może wziąć odpowiedzialności za 

tego typy zbiórkę na terenie całego powiatu. 

 

Starosta Pabianicki – temat zostanie 

przeanalizowany. Akcja nie jest prowadzona 

przez Powiat, a przez Gminy na terenie 

swojego oddziaływania. Ponadto wyraził 

obawę, że jedzenie umieszczane w lodówce 

może być zanieczyszczone. W lodówce 

należałoby umieszczać żywność zakupioną 

w sklepie, z terminem przydatności do 

spożycia.  „Intencje są dobre, ale to nie jest 

prosta sprawa”. 

 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 26. 

59 41.2017 
Krzysztof 
Waligórski 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Dot. chodnika wykonanego przy 

jednej z ulic w Konstantynowie 

Łódzkim – „to jest labirynt, a nie 

chodnik”. Dlaczego tak się dzieje? 

Burmistrz poinformował, że czeka 

na decyzję Starosty co do wycinki 

kilku drzew, żeby można było ten 

chodnik wyprostować. Czy można 

przyspieszyć wydanie pozwolenia?  

Członek 
Zarządu Irena 

Grenda 
 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

Członek Zarządu Powiatu – p. Irena Grenda: 

Urząd Miasta w Konstantynowie Łódzkim nie 

wystąpił do Starostwa z wnioskiem 

o usunięcie drzew. Stwierdzono kilka braków 

w dokumentacji. „29 listopada otrzymaliśmy 

korektę do wniosku, który gmina złożyła 

wcześniej. Jutro wyślemy odpowiedź, czy 

wyrażamy zgodę, czy skierujemy pismo do 

dalszej dyskusji, czy wyjaśnienia. My jako 

Powiat nie zawiniliśmy”. 

Dot. budowy chodnika w Konstantynowie 
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Łódzkim - znajdują się tam dwa, trzy stare, 

spróchniałe drzewa, które należy wyciąć. 

Ponadto istnieje możliwość wycięcia, 

przesunięcia żywopłotu aby położyć chodnik. 

„Nie jest to wina Wydziału Ochrony 

Środowiska”. 

Wicestarosta Pabianicki – p. Robert 

Jakubowski nawiązał do tematu chodnika 

w Konstantynowie Łódzkim - w telewizji 

ukazał się program, w którym wiceburmistrz 

odpowiedzialny za tą inwestycję informuje, 

że nie ma jeszcze decyzji Starostwa na 

wycinkę drzew. O tym, że decyzja będzie 

realizowana wiadomo było w lutym, 

inwestycja była realizowana we wrześniu, a 

dopiero 20 listopada został złożony wniosek 

o wycinkę drzew. 

60 41.2017 
Krzysztof 
Waligórski 

30 
listopada 
2017 r. 

 

Dot. chodnika w Niesięcinie – czy 

zostały już pokonane przeszkody 

prawne związane z tą inicjatywą? 

Jakie były koszty? Kiedy będzie 

można rozpocząć działanie? 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

30 listopada 
2017 r. 

 
21 grudnia 

2017 r. 

30 listopada 
2017 r. 

dokumentacja jest w trakcie realizacji i 

będzie wykonana prawdopodobnie w I 

kwartale 2018 r. Rozpoczęcie prac 

przewidziane jest na przyszły rok. 

61 42.2017 
Andrzej 

Kurzawski 
8 grudnia 
2017 r. 

Interpelacja 
pisemna 

Dot. drogi powiatowej Mogilno 

Duże – Ldzań- załącznik nr 27. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

11 grudnia 
2017 r. 

 
25 grudnia 

2017 r. 
 

20 grudnia 
2017 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 28. 

62 43.2017 Włodzimierz 
21 grudnia 

2017 r. 
 Dot. poprawy bezpieczeństwa na 

Starosta 
Pabianicki 

 
 

21 grudnia 
2017 r. 

Skrzyżowanie jest trudne, ale dobrze 
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Stanek skrzyżowaniu ulic Nawrockiego i 

20 Stycznia w Pabianicach. 

Przeprowadzono szereg rozmów 

z mieszkańcami, w których 

uczestniczył również radny miejski 

Piotr Różycki. Wynika z nich, że 

mieszkańcy oczekują poprawy 

bezpieczeństwa na skrzyżowaniu 

tychże ulic. Radny ponowił 

interpelację sprzed roku, aby w tym 

miejscu zostało wybudowane 

rondo. Zaproponował aby na 

finansowanie budowy przeznaczyć 

środki pozyskane w wyniku 

naliczenia kary pieniężnej firmie, 

za nie wykonanie w określonym 

terminie drogi Dobroń-Ldzań. 
Koszt budowy ronda na ul. 

Myśliwskiej wyniósł ok. 60 tys. zł. 

Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 
 

 oznaczone. Na terenie powiatu jest wiele 
podobnych miejsc, np. skrzyżowanie ul. 
Niesięcin i ul. Zgierskiej, czy też ul. 
Aleksandrowskiej i ul. Zgierskiej 
w Konstantynowie, a w Pabianicach 
skrzyżowanie ul. Moniuszki z ul. Wiejską lub 
ul. 20 Stycznia z ul. Piotra Skargi. „Ilość 
skrzyżowań jest duża, nie mamy środków. 
Zatem pozostaje decyzja – jeśli robić, to 
które?”. 

63 43.2017 
Włodzimierz 

Stanek 
21 grudnia 

2017 r. 
 

Dot. ścieżki rowerowej - 

wytyczonej części jezdni na ul. 

Grota Roweckiego 

z wymalowanymi znakami 

poziomymi. Zwrócił uwagę na 

zalegający na jezdni brud, błoto 

i glinę. Na ul. Grota Roweckiego 

został wyczyszczony tylko kawałek 

jezdni. Złożył interpelację, aby 

dokonać wyczyszczenia poboczy 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 
 

21 grudnia 
2017 r. 

 
 

23 stycznia 
2018 r. 

Jedna strona ul. Grota Roweckiego – między 

ul. Kilińskiego, a Bugajem jest 

wyczyszczona. Po drugiej stronie, z uwagi na 

warunki pogodowe, prace musiały zostać 

przerwane. Czyszczenie zostanie 

dokończone, kiedy tylko będzie taka 

możliwość. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 29. 
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TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

na tej ulicy. 

64 43.2017 
Włodzimierz 

Stanek 
21 grudnia 

2017 r. 
 

Od stycznia 2018 r. Powiaty mogą 

zgłaszać się do programu 

Ministerstwa Obrony Narodowej 

pn. „Strzelnica sportowa w każdym 

powiecie”. Istnieje możliwość 

otrzymania dofinansowania w 

wysokości 80% inwestycji. 

Zainterpelował o aplikowanie do 

Ministerstwa w celu pozyskania 

środków na budowę strzelnicy. 

Jednym z warunków, aby mogła 

ona powstać, jest funkcjonowanie 

w powiecie klas mundurowych. 

Takie klasy istnieją w Zespole 

Szkół nr 1. Zaproponował aby 

strzelnica powstała np. na terenie 

po wyburzonych warsztatach. 

Ponadto zwrócił uwagę, że 

istniejąca strzelnica praktycznie nie 

funkcjonuje. 

Doprecyzował, że lokalizacja 

strzelnicy jest tematem 

drugorzędnym. Istotnym jest, czy 

ta strzelnica powstanie. Poprosił o 

konkretną odpowiedź, którą może 

przedstawić mieszkańcom. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 
 

21 grudnia 
2017 r. 

 

 
 
 
 
 
 
 
Dot. terenu po dawnych warsztatach – 

wyraził nadzieję, że Powiat otrzyma 10 mln 

zł. dofinansowania na budowę lodowiska i 

krytej pływalni. Jeżeli pieniądze nie zostaną 

przyznane, wówczas zasadnym będzie 

wybudowanie w tym miejscu hali sportowej. 

Istniejąca hala powiatowa ma pełne 

obłożenie. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Starosta Pabianicki - „Dzisiaj uchwalamy 
budżet, w którym nie ma tych zadań” 

65 43.2017  
21 grudnia 

2017 r. 
 Dot. interwencji w GDDKiA. 

Starosta 
Pabianicki 

21 grudnia 
2017 r. 

21 grudnia 
2017 r. 

Dot. skrzyżowania ulic: Warszawska, 
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Łukasz 
Stencel 

Zapytał, kiedy zostaną podjęte 

działania w zakresie 

niebezpiecznego skrzyżowania 

ulic: Nawrockiego, Warszawskiej 

i Sikorskiego. 

Krzysztof 
Habura 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

 Nawrockiego – to jest droga krajowa, a więc 

nie są to kompetencje Prezydenta, ani 

Starosty. 

 

66 43.2017 
Łukasz 
Stencel 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Dot. strzelnicy sportowej – 

strzelnica, która jest własnością 

LOK-u jest w nienajlepszym stanie, 

ale członkowie Klubu Strzeleckiego 

Walter starają się ją reaktywować, 

działać i pozyskiwać 

dofinansowanie. Wyraził zdanie, że 

teren po wyburzonych warsztatach 

lepiej byłoby przeznaczyć pod 

budowę pływalni albo hali 

sportowej, która jest bardzo 

potrzebna środowisku 

sportowemu. Zwrócił się do 

Starosty Pabianickiego z pytaniem 

czy i w jaki sposób zamierza w 

przyszłości podejść do tematu 

budowy hali sportowej na tym 

terenie? 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Dot. terenu po dawnych warsztatach – 

wyraził nadzieję, że Powiat otrzyma 10 mln 

zł. dofinansowania na budowę lodowiska i 

krytej pływalni. Jeżeli pieniądze nie zostaną 

przyznane, wówczas zasadnym będzie 

wybudowanie w tym miejscu hali sportowej. 

Istniejąca hala powiatowa ma pełne 

obłożenie. 

67 43.2017 
Arkadiusz 

Jaksa 
21 grudnia 

2017 r. 
 

Dot. ścieżki rowerowej – wraz z 

radnym Łukaszem Stenclem, jak i 

przedstawicielami środowiska 

rowerowego wyraził pozytywną opinię, 

jak i zadowolenie z powstałej 

inwestycji. Wskazał również pewne 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

 
23 stycznia 

2018 r. 
 

Dot. mankamentów na ścieżce rowerowej – 

umowa z wykonawcą obejmuje poprawę 

oznakowań poziomych i znaki zostaną 

odmalowane na wiosnę. Pozostałe uwagi 
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uwagi dot. ścieżki rowerowej: 

- dotyczą oznakowania, w 

szczególności przejść dla 

pieszych. Na drodze 

rowerowej pierwszeństwo ma 

rowerzysta, ale powinny się 

tam również znaleźć przejścia 

dla pieszych. W ocenie 

środowiska rowerowego 

takich przejść przez ścieżkę 

rowerową brakuje w 

szczególności na wysokości 

ryneczku na Bugaju, a także 

przy ul. Grota Roweckiego 

przy ul. Nawrockiego oraz 

przy ul. Narcyza Gryzla, 

- dotyczą oznakowania przy 

ul. Narcyza Gryzla – jadąc 

drogą rowerową, dojeżdżając 

do ul. Narcyza Gryzla pojawia 

się sekwencja dwóch znaków: 

koniec drogi dla rowerów i 50-

100 m. dalej znak 

informujący, że droga dla 

rowerów jest po lewej stronie, 

a ciąg pieszy po prawej. To 

oznakowanie jest 

nieprawidłowe. „Nie musimy 

odwoływać znaku droga 

rowerowa, bo ten znak z 

automatu odwołuje się 

poprzez skrzyżowanie z ul. 

Narcyza Gryzla”. Znak 

zostaną uwzględnione. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 30. 
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NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

powinien być usunięty, a znak 

informujący, że po lewej 

stronie jest droga rowerowa, a 

po prawej chodnik, 

przestawiony w jego miejsce., 

- zawnioskował o 

zastosowanie obszarów 

wydzielonych z jezdni w 

dwóch miejscach: na ul. Grota 

Roweckiego, jadąc w stronę 

basenu, tam gdzie zaczyna 

się wyznaczony pas dla 

rowerów oraz na Grota 

Roweckiego jadąc od basenu 

przed ulicą Bugaj, tam gdzie 

zaczyna się droga rowerowa. 

Ponadto w obydwu miejscach 

brakuje znaku pionowego 

F19, który informuje kierowcę, 

że po prawej stronie pojawia 

się pas dla rowerów, 

- przy zakończeniu drogi 

rowerowej w stronę ul. 

Kopernika zdaniem 

środowiska rowerowego 

powinna pojawić się linia 

ciągła P11, która 

jednoznacznie wskazywałaby 

że należy zjechać na drogę, 

- przy ul. Nawrockiego zostały 

posadzone 3 drzewa. Radny 

wyraził sugestię aby 

przynajmniej 2 z nich 
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przesadzić w inne miejsce, 

póki są małe, ponieważ kiedy 

drzewa urosną, ograniczą 

widoczność, 

- wg norm, krawężniki na 

przejazdach rowerowych nie 

powinny być wyższe niż 1 cm. 

Obecne krawężniki nie 

zostały sfrezowane i  

dostatecznie obniżone, 

- dotyczą braku znaków P11 - 

przepisy dot. oznaczenia śluz 

rowerowych mówią, że 

powinny być wymalowane 

znaki – białe, przerywane lub 

ciągłe linie. Takich znaków 

brakuje również na 

przejazdach wyznaczonych 

na czerwono. 

68 43.2017 
Arkadiusz 

Jaksa 
21 grudnia 

2017 r. 
 

Dot. fragmentu drogi w Piątkowisku 

– nawiązał do odpowiedzi na 

interpelację złożoną podczas 

obrad XLIII sesji. Wyraził zdanie, 

że na oddanym odcinku drogi 

powinien być namalowany znak 

P11, informujący, że jest to droga 

rowerowa.  

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

 
23 stycznia 

2018 r. 
 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 30. 

69 43.2017 
Arkadiusz 

Jaksa 
21 grudnia 

2017 r. 
 

Dot. inwestycji w Żytowicach – 

„Droga zrobiła duże wrażenie na 

mieszkańcach i rodzicach dzieci 

uczęszczających do szkoły w 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 

23 stycznia 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 30. 
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Piątkowisku, a w szczególności 

próg i wysepka spowalniająca, 

podnosząca bezpieczeństwo”. 

Rodzice uczniów wielokrotnie 

zwracali uwagę aby spowolnić ruch 

przy szkole w Piątkowisku, która 

znajduje się przy drodze 

powiatowej. Szczególnie, że jest 

tam również zakręt i skrzyżowanie. 

W imieniu rodziców uczniów radny 

zwrócił się z prośbą o rozważenie 

utworzenia progu spowalniającego 

na wysokości szkoły. 

 

70 43.2017 
Robert 

Rządziński 
21 grudnia 

2017 r. 
 

zwrócił się z zapytaniem do 

Starosty Pabianickiego, czy zostało 

skierowane pismo i czy jest odzew 

dotyczący pomalowania, 

odnowienia przejścia dla pieszych  

na ul. Pabianickiej przy markecie 

Dino w Lutomiersku? 

 
 
 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

23 stycznia 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 31. 

71 43.2017 Marek Błoch 
21 grudnia 

2017 r. 
 

nawiązał do wypowiedzi radnego 

A. Jaksy i przytoczył sugestie 

mieszkańców, że ścieżka 

rowerowa na odcinku między 

Bugajem, a ul. Kilińskiego powinna 

być wydzielona w pasie chodnika. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Dot. znaków P27 na ul. Grota Roweckiego – 
wyjaśnił, że nie jest to ścieżka rowerowa, 
a jedynie namalowany znak tzw. „sierżant”. 

72 43.2017 
Łukasz 
Stencel 

21 grudnia 
2017 r. 

 
Radny Łukasz Stencel 

poinformował, że uwagi 
Starosta 

Pabianicki 
21 grudnia 

2017 r. 
21 grudnia 

2017 r. 

Dot. mankamentów na ścieżce rowerowej – 
umowa z wykonawcą obejmuje poprawę 



WNIOSKI I INTERPELACJE RADNYCH – REJESTR I ODPOWIEDZI (WYCIĄG IV KWARTAL 2017 ROK) 

 
 

  

L.P. 
ZNAK 

SPRAWY 
BR.0003. 

IMIĘ  
I NAZWISKO 
RADNEGO 

DATA 
WPŁYWU 

RODZAJ 
ZGŁOSZENIA 

TREŚĆ 
INTERPELACJI/ZAPYTANIA 

KOMU 
PRZEKAZANO 

DO 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
PRZEKAZANIA 

DO 
ZAŁATWIENIA 

 
WYZNACZONY 

TERMIN 
ZAŁATWIENIA 

DATA 
UDZIELENIA 
ODPOWIEDZI 

TREŚĆ ODPOWIEDZI 
NA INTERPELACJĘ/ ZAPYTANIE 

przedstawione przez radnego A. 

Jaksę, są efektem konsultacji ze 

środowiskiem rowerowym. Ścieżka 

nie jest jeszcze odebrana, 

konsultacje odbywają się na etapie 

budowy. Zwrócił się z zapytaniem 

do Starosty, czy przed odbiorem 

ścieżki „uszczerbki” związane z 

oznakowaniem zostaną 

poprawione? 

Krzysztof 
Habura 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

 
23 stycznia 

2018 r. 

oznakowań poziomych i znaki zostaną 
odmalowane na wiosnę. 
 
Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 32. 

73 
 
43.2017 

Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Dot. ścieżki rowerowej – nawiązał 

do wypowiedzi radnego Marka 

Błocha. Mieszkańcy podróżujący 

komunikacją miejską twierdzą, że 

znaki wymalowane na ul. Grota 

Roweckiego od ul. Bugaj do ul. 

Kilińskiego powodują zwężenie 

pasa drogi. „Czy moglibyśmy 

poddać analizie temat 

sprowadzenia tej ścieżki w 

kierunku chodnika?”. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

 
23 stycznia 

2018 r. 

Dot. znaków P27 na ul. Grota Roweckiego – 
wyjaśnił, że nie jest to ścieżka rowerowa, 
a jedynie namalowany znak tzw. „sierżant”. 
 
Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 33. 
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74 43.2017 
Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Nawiązał do odpowiedzi na 

interpelację dot. doświetlenia 

miejsc szczególnie 

niebezpiecznych w Pabianicach 

i powiecie pabianickim. Poprosił 

o przekazywanie bardziej 

precyzyjnych odpowiedzi. Ponowił 

interpelację prosząc o wykaz 

miejsc szczególnie 

niebezpiecznych ze wskazaniem 

terminy, kiedy rozpoczną się prace. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

 
23 stycznia 

2018 r. 

Dot. doświetlenia przejść dla pieszych – 

„Zrobimy taki objazd i postaramy się wyłapać 

miejsca, które są najsłabiej oświetlone”. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 33. 

75 43.2017 
Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Ponowił swoją interpelację 

w sprawie skrzyżowania ulic: 

Warszawska, Sikorskiego 

i Nawrockiego. W tym temacie 

występowali również radna miejska 

Monika Cieśla, radny Włodzimierz 

Stanek, radny Łukasz Stencel. 

„Ten temat należy w końcu 

uporządkować”. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Dot. skrzyżowania ulic: Warszawska, 

Nawrockiego – to jest droga krajowa, a więc 

nie są to kompetencje Prezydenta, ani 

Starosty. 

76 43.2017 
Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Zawnioskował o zatrudnienie 

dodatkowego logopedy na etat lub 

pół etatu w Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej. 

Na wizytę oczekuje się od 1,5 roku 

do 2 lat. W szkołach nie ma 

logopedów na etatach, a ilość 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Od 2013 r. nastąpiło zwiększenie etatów o 2 

logopedów. Problem dot. długiego 

oczekiwania na wizytę jest złożony i nie 

wynika jedynie z małej ilości logopedów. W 

Poradni została przeprowadzona analiza, 

która wykazała, że rodzice zapisują dzieci na 

terapię logopedyczną, z czego 50% nie 

przychodzi na umówiony termin i nie 
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orzeczeń jest bardzo duża. odwołuje wizyty. W związku z tym okres 

oczekiwania na spotkanie wydłuża się. 21 

listopada w Starostwie odbyło się spotkanie z 

przedstawicielami powiatowych szkół 

podstawowych dotyczące nowych przepisów 

w zakresie pomocy psychologiczno – 

pedagogicznej, w tym nowych zajęć 

rewalidacyjno – kompensacyjnych, czyli te 

zajęć logopedycznych. Być może będzie taki 

wymóg, żeby w szkołach podstawowych, 

chociaż na część etatu, zatrudniony będzie 

logopeda. Przeprowadzono wstępne 

rozmowy z Prezydentem 

i Naczelnikiem UM w Pabianicach. 

Rozporządzenie wprowadzające nowe 

przepisy o pomocy psychologiczno – 

pedagogicznej niejako wymuszają 

prowadzenie diagnozy funkcjonalnej dziecka 

już od szkoły podstawowej. Diagnoza będzie 

polegała na analizie mocnych i słabych stron 

ucznia szkoły podstawowej, którą 

przeprowadzi pedagog. W związku z tym już 

nie tylko Poradnia będzie przeprowadzała 

taką diagnozę. Może się to przyczynić do 

skrócenia czasu oczekiwania na termin. 

Jeżeli sytuacja nie zmieni się w przyszłym 

roku, wówczas zostanie przeprowadzona 

kolejna analiza tego problemu. 
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77 43.2017 
Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Ilu petentów w 2017 r. skorzystało 

z pomocy i porad Powiatowego 

Rzecznika Konsumentów? Ile 

spośród zgłoszonych spraw 

zostało zakończonych pozytywnie? 

Powiatowy 
Rzecznik 

Konsumentów 
Elżbieta 

Jabłońska 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

15 stycznia 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 34. 

78 43.2017 
Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Czy odbyły się formalne rozmowy 

z Prezydentem Miasta w temacie 

Pabianickiego Centrum 

Medycznego? „Czy na skutek tych 

rozmów możemy liczyć na udziały 

w zgromadzeniu wspólników, na 

udziały w PCM-ie?”. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

 

odbyły się wstępne rozmowy z Prezydentem. 
Najlepszym rozwiązaniem będzie 
prawdopodobnie nabycie udziałów. Jeśli 
zostanie na nie przeznaczona planowana 
kwota, tj. 100-150 tys.zł., co stanowi mały 
procent udziałów i pojawi się sytuacja, że 
właściciel będzie musiał pokryć stratę, to 
będą to niewielkie konsekwencje. „ W 
przyszłym roku będziemy chcieli Państwu 
zaproponować takie rozwiązanie i wspomóc 
PCM”. 

79 43.2017 
Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Dot. budynków „budowlanki” – „Na 

jakim jesteśmy etapie jeśli chodzi o 

te obiekty? Czy rozstrzygnął się już 

przetarg i czy będziemy je 

remontować? Kiedy będziemy 

mogli powiedzieć, czy jakaś firma 

zajmie się tymi niszczejącymi 

obiektami?”. 

Wicestarosta 
Pabianicki 

Robert 
Jakubowski 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

24 stycznia 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 35. 

80 43.2017 
Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Dot. remontu drugiego piętra DPS-

u – czego dotyczył remont? Jaki 

był jego koszt? Kiedy rozpocznie 

się remont trzeciego i czwartego 

piętra? Kiedy mieszkańcy DPS-u 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

w ramach remontu wykonano ogólną 

przebudowę wszystkich pokoi, powiększenie 

łazienek, dostosowanie wszelkich wymogów 

dla osób niepełnosprawnych, wymieniono 

podłogi, stolarkę drzwiową, remont ścian, 
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będą mogli w pełni korzystać z 

wyremontowanej placówki? 

sufitów, jak również całej instalacji 

elektrycznej, sanitarnej, oświetleniowej 

przyzywowej. Całkowity koszt to 389.883 zł., 

z tego środki otrzymane z PFRON to 

160.000 zł. Remont wykonywała firma 

remontowo – budowlana Dom Lux aranżacja 

wnętrz i usług z Koluszek. Pomieszczenia 

zostały oddane w dniu wczorajszym.  Jeśli 

chodzi o remont trzeciego i czwartego piętra 

– jeżeli uda się pozyskać dofinansowanie 

min. 60%, wówczas może uda się 

przeprowadzić taki remont. Jest on bardzo 

wskazany. Wyraziła nadzieję, że być może 

zostanie przeprowadzony 

w 2019 r. 

81 43.2017 
Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Jaka będzie wartość paczek, jaką 

otrzymają dzieci z placówek 

opiekuńczo – wychowawczych? Co 

dzieci dostaną? 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

Dot. prezentów gwiazdkowych dla dzieci z 
placówki opiekuńczo – wychowawczej – 
wartość paczki to 70 zł. Najczęściej znajdują 
się w nich słodycze, książki, maskotki. 
Prezenty zależą od konkretnej grupy dzieci. 

82 43.2017 
Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Dot. programu Aktywny Samorząd 

– czy przyszła już druga transza na 

ten program i jakiej wysokości 

była? Czy niepełnosprawni 

studenci otrzymają środki? 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

otrzymano 66.422.85 zł. i jest to 

wystarczająca kwota, żeby wszystkie osoby, 

które złożyły wnioski, otrzymały stypendia. 

 

83 43.2017 
Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Dot. huraganów, które przeszły 

nad Polską, na ternie powiatu 

pabianickiego, w gminie Dobroń 

Członek 
Zarządu 

Irena Grenda 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

21 grudnia 
2017 r. 

we wtorek została podpisana umowa 

z dyrektorem PCPR p. Jarosławem 

Grabowskim. Powiat otrzymał 12 tys. zł. dla 6 
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w okresie wakacyjnym – czy 

otrzymano środki dla ofiar 

huraganów? W jakiej wysokości? 

Ile osób je dostało i do jakich gmin 

te środki dotarły? 

2018 r. 
 

osób, po 2 tys. zł. każda. Są to mieszkańcy 

gminy Dobroń i Konstantynów Łódzki. Są to 

środki przeznaczone wyłącznie dla osób 

niepełnosprawnych. Wnioski są złożone 

i osoby potrzebujące otrzymają taką pomoc. 

84 43.2017 
Waldemar 
Flajszer 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Poprosił o przedstawienie 

porównania roku 2016 i 2017: „Czy 

mamy więcej praw jazdy i 

zarejestrowanych samochodów, 

czy też mniej? Wszystkie te 

sprawy, którymi zajmuje się 

Wydział Komunikacji i Transportu 

w porównaniu do 2016 roku”. 

Zwrócił się 

o przekazanie odpowiedzi na 

piśmie. 

Członek 
Zarządu 
Gabriela 
Wenne-

Błażyńska 
 

Naczelnik 
Wydziału KiT 
Jan Chojecki 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

24 stycznia 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 36. 

85 43.2017 
Łukasz 
Stencel 

21 grudnia 
2017 r. 

 

Radny Łukasz Stencel zapytał, czy 

Starosta Pabianicki otrzymał 

odpowiedź na pismo skierowane 

do Wojewody w temacie zmiany 

nazwy ul. 20 Stycznia. 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

21 grudnia 
2017 r. 

odpowiedź nie wpłynęła. 

86 43.2017 
Krzysztof 
Waligórski 

21 grudnia 
2017 r. 

 

nawiązał do koordynacji działań 

Miasta i Powiatu 

w temacie utworzenia ścieżek 

rowerowych, nasadzeń zieleni i 

poprawy oświetlenia. Czy 

przewidziana jest jakaś kooperacja 

między Powiatem, a Miastem 

Starosta 
Pabianicki 
Krzysztof 
Habura 

21 grudnia 
2017 r. 

 
30 stycznia 

2018 r. 
 

23 stycznia 
2018 r. 

Odpowiedź pisemna stanowi  
załącznik nr 37. 
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Konstantynów Łódzki przy 

realizacji podobnych spraw, 

przedsięwzięć, czy projektów? 

Podał przykład braku takiej 

współpracy - krzywy chodnik na 

jednej z ulic Konstantynowa. Czy w 

planowanych na 2018 r. na terenie 

Konstantynowa Ł. inwestycjach 

uwzględniona jest koordynacja 

Powiatu z Gminą Konstantynów i 

Urzędem Miasta w 

Konstantynowie? 

Czy istnieje możliwość 

skoordynowania wspólnych 

działań? Dla przykładu: „Jeżeli 

Powiat będzie naprawiał drogę 

w Niesięcinie, czy nie można się 

porozumieć, żeby w tym czasie 

zrobili chodnik albo naprawili 

oświetlenie? Wspólnie można 

zrobić więcej i efekt byłby lepszy”. 

 
Data sporządzenia: 31 stycznia 2018 r. 


